

## MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, FEBRUARY 25, 1981

(1)

*[Text]*

The Subcommittee on Import Policy of the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs met at 9:20 o'clock a.m., this day for the purpose of organization.

*Members of the Sub-Committee present:* Messrs. Mackasey, Thomson and Riis.

The Clerk of the Subcommittee presided over the election of the Chairman.

On motion of Mr. Riis, seconded by Mr. Thomson, it was agreed,—That Mr. Mackasey be Chairman of this Subcommittee. The Chairman took the Chair.

On motion of Mr. Thomson, it was agreed,—That Mr. Riis be Vice-Chairman of this Subcommittee.

On motion of Mr. Riis, it was agreed,—That this Subcommittee print 1,000 copies of its Minutes of Proceedings and Evidence.

*It was agreed,*—That the Subcommittee be known as the Subcommittee on Import Policy.

*It was agreed,*—That the Chairman be authorized to schedule meetings and arrange for the appearance of witnesses after consultations with the other Members of the Subcommittee.

*It was agreed,*—That the question of extending the membership of the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs to include the Members of the Subcommittee as additional Members, not subject to the provisions of Standing Order 65(4)(b) respecting membership changes, be referred to the Chairman of the Standing Committee for consideration.

*It was agreed,*—That the Chairman arrange with the Research Branch of the Library of Parliament for the provision of Research Staff to assist the Subcommittee.

*It was agreed,*—That the Chairman issue a Press Release and that the Clerk of the Subcommittee be authorized to advertise in trade journals throughout Canada for the purpose of inviting written submissions dealing with "Proposals on Import Policy".

At 10:20 o'clock a.m., the Subcommittee adjourned to the call of the Chair.

*Le greffier du Sous-comité*

Lois Anne Cameron

*Clerk of the Subcommittee*

TUESDAY, APRIL 14, 1981

(2)

The Subcommittee on Import Policy of the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs met at 9:35 o'clock a.m. this day, the Chairman, Mr. Mackasey, presiding.

## PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 25 FÉVRIER 1981

(1)

*[Traduction]*

Le Sous-comité sur la politique d'importation du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques tient aujourd'hui à 9 h 20 sa séance d'organisation.

*Membres du Sous-comité présents:* MM. Mackasey, Thomson et Riis.

Le greffier du Sous-comité préside à l'élection du président.

Sur motion de M. Riis, appuyé par M. Thomson, il est convenu,—Que M. Mackasey soit nommé président du Sous-comité. Le président prend place au fauteuil.

Sur motion de M. Thomson, il est convenu,—Que M. Riis soit nommé vice-président du Sous-comité.

Sur motion de M. Riis, il est convenu,—Que le Sous-comité fasse imprimer 1,000 exemplaires de ses procès-verbaux et témoignages.

*Il est convenu,*—Que le Sous-comité porte le nom de Sous-comité sur la politique d'importation.

*Il est convenu,*—Que le président soit autorisé à prévoir des séances et prendre des dispositions pour la comparution des témoins après les consultations avec les autres membres du Sous-comité.

*Il est convenu,*—Que la question d'élargir le nombre de membres du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques pour ajouter les membres du Sous-comité comme membres additionnels, n'étant pas sous réserve des dispositions de l'article 65(4)(b) du Règlement concernant les changements des membres, soit déferée au président du Comité permanent pour fins d'étude.

*Il est convenu,*—Que le président prenne des dispositions avec le Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement dans le but de fournir du personnel de recherche pour venir en aide au Sous-comité.

*Il est convenu,*—Que le président émette un communiqué et que le greffier du Sous-comité soit autorisé à faire de la publicité dans les journaux commerciaux à travers le Canada dans le but d'inviter les intéressés à soumettre des mémoires écrits traitant des «propositions relatives à la politique d'importation».

À 10 h 20, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MARDI 14 AVRIL 1981

(2)

Le Sous-comité sur la politique d'importation du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques se réunit aujourd'hui à 9 h 35 sous la présidence de M. Mackasey (président).